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Svar på spørgsmål fra Troels Lund Poulsen (V) stillet den 21. september 2022.  

Aktstykke 380 - Spørgsmål nr. 2: 

”Vil ministeren redegøre uddybende for, hvorfor det ikke vil være muligt at fremsende 

et aktstykke ultimo november 2022, hvis det reelt viser sig, at efterspørgslen er større 

end forudsat?” 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Bolig- og Planstyrelsen, som oplyser følgende: 

”Der skal være lige adgang for potentielle ansøgere af støtte til erhvervelse af ustøttede 

beboelsesejendomme. På nuværende tidspunkt er der nogle få interesserede ansøgere. 

Hvis en ansøgningsrunde bliver iværksat nu med den nugældende bevilling på 13,1 

mio. kr. og uden nogen garanti for senere forhøjelse af bevillingen gennem et akstykke, 

vil det give en ansøgningsproces, som eventuelt vil kunne kritiseres for ikke at være 

gennemsigtig. Med fremrykningen af 300 mio. kr. allerede nu vil det være muligt at 

indkalde og tildele tilsagn om støtte til flere projekter og dermed bidrage til en trans-

parent anvendelse af de afsatte midler.” 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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